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Zvnacart sig z uprzejm4 pro6b4 o informacj g dotycz4c4 mozliwoSci interwencji Pana

Prezydenta w zgloszonej przez mieszkanc6w osiedla Pohudnie, sprawie remontu klatek

schodowych w bloku przy ul. Zbiegniewskiej 13.

Mieszkancy nracajq sig z proSb4 o przeprowadzenie gruntownego remontu klatek

schodowych w bloku przy ul. Zbiegniewskiej 13 przez Sp6ldzielnig Mieszkaniow4

,,Potudnie". PodkreSlajq iZ ostatrie malowanie klatek schodowych mialo miejsce w 2003 r.

Ponadto wskazujq ze posadzki, bgdqce w fatalnym stanie, pokryte s4 gumolitem z 1981 r.

ezyli zokresu oddania budynku do u4rtlcu. Dodatkowo popgkane i brudne Sciany dopelniaj4

fatalnego obrazu w jakim s4 klatki schodowe ww. bloku. Mieszkafcy chcieliby pomat

mechanitm doboru kolejno$ci wykonywania remont6w na osiedlu oraz osoby i zasady, kt6re

decyduj4 o przeprowadzeniu remontu danego bloku b4dZ sposobu wykorrystania przestrzeni

do zagospodarowania wok6l budynk6w mieszkalnych i handlowych bqd4cych wlasno$ci4

Spoldzielni Meszkaniowej ,,Poludni e" . Z uwagS na brak wyczerpuj4cych informacji ze strony

Sp6ldzielni mieszkancy proszq o pomoc Pana Prezydenta w ich uzyskaniu.

W imieniu mieszkanc6w bgdg wdzigczny za interwencjg w tej sprawie i uzyskanie

stosownych infomracji, dzigki kt6rym mieszkancy bgda mieli jasny obtaz funkcjonowania -

i organizacj i zadafi remontowych wykonywanych przez Sp6ldzielnig Mieszkaniow4

,,Pofudnie".

Zalqcmrk:

l. Pismo skierowane do Zarz4du Sp6ldzielni Mieszkaniowej ,,Poludnie" przez mieszkafc6w bloku

przy ul. Zbiepiewskiej 13 we Wloclawku.

2. Fotografie klatek schodowych ww' opisywanym bloku.
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Zwracamy sie z proSba o zainteresowanie sie stanem klatek schodowych w bloku

przy ul. Zbiegniewskiej 13. Pragniemy zauwaryi, i2 ostatni remont jaki byt w

naszym bloku to malowanie klatek schodov{fch w lutym 2@3r. Ponadto, a mo2e

przede wszystkim niepokoi nas stan posadzek, na kt6rych le2y gumolit polo2ony

t99Lr.(tj w roku oddania bloku do u2ytku ). Gumolit jest w fatalnym stanie ; w

wielu miejscach jest popgkany , ma du2e ubytki, jest nier6wny co stanowi

zagro2enie dla zdrowia mieszka6c6w ( stary, popgkany gumolit wytwarza

szkodfiwe dla zdrowia mieszkaric6w zwiazki chemiczne).Co do Scian sa one brudne,

popgkane , za$ lamperie na niekt6rych pigtrach sa zabrudzone Przezekipe

wymieniajaca rury w pionach nie dajacym sie zmyd preparatem. Jeste$my

zaniepokojeni brakiem zainteresowania ze strony Sp6ldzielni stanem klatek w

naszym bloku,poniewa2 w ,, mlodsrych" blokach zostaty przeprowadzone

gruntowne remonty ( kladzenie terakoty, kafelk6w na Scianach zamiast lamperii,

malowanie Scian ,wymiana domofon6w na kodowane, a tak2e ku naszemu

zdziwieniu zmiana miejsca skrzynek pocztowych). By nie byi goloslownymi mamy

na my6li m.in. bloki prry ul. Kaliskiej 102, Wieniawskiego 1 i 2,Sklodowskiej 5 ,

Moniuszki 2. Nie przyjmujemy tlumaczenia, i2kaidV blok ma sw6j fundusz

remontowy i ie nasz blok jest zadlu2ony, poniewai kaidy zwlw blok6w mial w

2}t8r. zadluienie,a mimo to zostaly one z takq pieczolowitoSciq odnowione.

Pragniemy tak2e dowiedzied sie kto i cqfm sugeruje sig dokonujqc wyboru

kofejnoSci remontu w poszczeg6lnych blokach. Wiemy ,i2w/w blokach na tzw.

jednostce ,,E" klatki schodowe nie byfu w tak oplakanym stanie jak nasze a mimo

to remont zostal wykonany.

Dfatego prosimy o przeprowadzenie przez komisje wizji lokalnej i ujqcie w

pfanach remontowych na2Otgrok.remontu klatek schodowych w naszym bloku.

W zal4czeniu lista lokator6w bloku przy ul. Zbiegniewskiejl3.








